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Zápis z jednání kontrolního výboru  

dne 17.6.2021 

 

Přítomni:  

Důvodová zpráva: 

Předkládáme Zastupitelstvu města zápis z jednání kontrolního výboru včetně jeho výstupu  

a návrhu usnesení. 

Přítomni: Mgr. Bc. Tomáš Kasal, Mgr. Jana Kuncířová, David Schiller, ing. Martin Škorpík, ing. Lubomír 

Nymburský 

Omluveni: Mgr. Jakub Machytka, Martin Slavík 

Nepřítomni: Jaromír Novotný, MUDr. Lukáš Wagenknecht 

 

Hosté: Kontrolní výbor se zabýval tímto programem: 

1. Kontrola plnění usnesení MZ a MR 

2. Návrhy na kontrolní činnost 

 

1. Plán kontrol plnění usnesení MZ a MR: 

Usnesení MZ 

7.12.2020                   Mgr. Jana Kuncířová 

25.01.2021                 Jaromír Novotný 

15.03.2021                 Mgr. Jakub Machytka 

24.05.2021                 David Schiller 

Usnesení MR. 

2.11.2020                    ing. Martin Škorpík 

19.11.2020                  Martin Slavík 

23.11.2020                  ing. Lubomír Nymburský 

30.11.2020                  Mgr. Bc. Tomáš Kasal 

14.12.2020                  Mudr. Lukáš Wagenknecht 

21.12.2020                  Mgr. Jana Kuncířová 

4.1.2021                     Jaromír Novotný 

11.1.2021                   Mgr. Jakub Machytka 

18.1.2021                   David Schiller 

8.2.2021                     ing. Martin Škorpík 

15.2.2021                   Martin Slavík 

22.2.2021                   ing. Lubomír Nymburský  

1.3.2021                     Mgr. Bc. Tomáš Kasal 

8.3.2021                     Mudr. Lukáš Wagenknecht 

22.3.2021                   Mgr. Jana Kuncířová 

29.3.2021                   Jaromír Novotný 

12.4.2021                  Mgr. Jakub Machytka 

19.4.2021                  David Schiller 

3.5.2021                    ing. Martin Škorpík  
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10.5.2021                  Martin Slavík 

Termín plnění: pravidelná schůze 16.9.2021 

 

2. Návrh na kontrolní činnost 

Martin Škorpík – seznámil nové členy kontrolního výboru o činnosti výboru, jehož práce se řídí 3 body, 
stanovenými v zákonu o obcích. 

a) Kontroluje plnění usnesení zastupitelstva a rady obce 
b) Kontroluje dodržování právních předpisů ostatními výbory a obecním úřadem na úseku samostatné 

působnosti 
c) Plní další kontrolní úkoly, jimiž jej pověřilo zastupitelstvo obce 

Poukázal rovněž na fakt, že městské zastupitelstvo samo o sobě nikdy neúkolovalo kontrolní výbor pro jeho 
činnost. Vždy byl vznesen požadavek na zastupitelstvo ze strany členů kontrolního výboru. 
Vyzval ostatní členy s podněty pro kontrolní činnost 
 
David Schiller – přestože to není úkol pro KV, upozornil na koordinaci prací na komunikacích v městě, kdy 
dochází v těchto dnech k opravám na dvou významných komunikacích – Jaselská a starý most, které 
významným způsobem ovlivňují dopravu ve špičkách 
Tomáš Kasal – v případě Jaselské se nejedná o městskou komunikaci a práce provádí ŘSD a to z důvodu 
uvedení stavu komunikace před jeho předáním městu. 
David Schiller – město má studii na úpravu Jaselské ulice a v té studii je komunikace změněná na dva 
proudy, stát opravuje Jaselskou před předáním městu a součástí opravy bude oprava povrchů všech čtyř 
proudů. Jestli to není mrhání finančními zdroji, když se opraví všechny čtyři proudy a následně by mělo dojít 
k úpravě na dva s výsadbou zeleně. 

Tomáš Kasal – město by mělo převzít komunikaci v bezvadném stavu 

Nehlasováno 

Martin Škorpík – informace o tom, že kdysi kontrolní výbor prováděl kontrolu městské policie a později se 

s těmito kontrolami přestalo. Z toho vyplynul úkol pro předsedu KV, když má vznést dotaz na paní tajemnici 

městského úřadu, zda MP spadá pod bod b) činnosti kontrolního výboru, tedy zda je součástí městského 

úřadu na úseku samostatné působnosti. 

Hlasování: 5 – 0 – 0 

Martin Škorpík – informoval o problému s černou stavbou na pozemku AFK, na kterou upozornil zastupitel 

Aleš Čermák na posledním jednání MZ, když se projednával bod č. 21 programu jednání MZ. Tento 

pozemek je v majetku AFK, jehož majitelem je Mgr. Buřič a ten jako zkušený právník by měl vědět o té černé 

stavbě na pozemku, na nějž má předkupní právo město. Jak se nyní město postaví k tomu, až bude oddíl 

basketbalu žádat o dotaci, jehož je pan Mgr. Buřič hlavní osobou. 

Z projednaných bodů nevznikl požadavek na městské zastupitelstvo, aby svým usnesením pověřilo KV 

kontrolou 

 

Předkládá, zpracoval: ing. Martin Škorpík 

 

 


